

Ref: MSX/2026/008

Subject: Announcement of Resignation
of Board Secretary and
Investor Relations Manager.

Date: 12th Shawal 1447
31st March 2026

الموضوع: الإفصاح عن استقالة أمين سر مجلس
الإدارة ومسؤول علاقات المستثمرين.

التاريخ: 12 شوال 1447هـ
31 مارس 2026م

Dear Sirs

الأفاضل الأعزاء

Musandam Power Company SAOG (the "Company") would like to inform the Muscat Stock Exchange (MSX), its shareholders, and the public that Mr. Abdulhameed Al Jabri, Board Secretary and Investor Relations Manager, has resigned from his positions, effective 31st March 2026, due to personal reasons.

تود شركة مسندم للطاقة ش.م.ع.ع ("الشركة") الإفصاح لسوق مسقط للأوراق المالية والمساهمين والجمهور بأن الفاضل/ عبد الحميد الجابري، أمين سر مجلس الإدارة ومسؤول علاقات المستثمرين، قد تقدم باستقالته من منصبه، وذلك اعتبارًا من تاريخ 31 مارس 2026م، لأسباب شخصية.

The Board of Directors, with the support of the Management, initiated the process of appointing suitable successors for these roles in due course. Further announcements will be made upon completion of the appointments.

وقد باشر مجلس الإدارة، بدعم من الإدارة التنفيذية، باتخاذ الإجراءات اللازمة لتعيين البدلاء المناسبين لهذه المناصب في الوقت المناسب، على أن يتم الإفصاح عن ذلك فور إتمام التعيينات.

The Company extends its sincere appreciation to Mr. Abdulhameed Al Jabri for his valuable contributions, dedication, and commitment throughout his tenure and wishes him continued success in his future endeavors.

وتتقدم الشركة بخالص الشكر والتقدير للفاضل/ عبد الحميد الجابري على جهوده المخلصة وإسهاماته القيمة خلال فترة عمله، متمنيةً له دوام التوفيق والنجاح في مسيرته المستقبلية.



Yours sincerely,
Abdulhameed Al Jabri,
Investors Relationships Manager

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،
عبد الحميد الجابري،
مدير علاقات المستثمرين